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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem biztosít a kormány a pedagógiai 
asszisztensek számára tisztességes béremelést?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2024. január elsejétől átlagosan 32 százalékkal növekedett a pedagógusok bére, miközben a 
pedagógiai asszisztensek bére továbbra is felháborítóan alacsony maradt.

A pedagógustársadalom elöregedése miatt évtizedek óta egyre súlyosabb teher jut az aktív 
pedagógusokra, valamint pedagógiai asszisztensekre. A folyamatosan növekvő pedagógushiány 
miatt a közoktatási intézmények kénytelenek kényszermegoldásként a pedagógiai asszisztenseket is
fokozott terhelésnek kitenni. Számos olyan visszajelzéssel találkoztam, melyben elkeseredett 
szülők, pedagógusok és pedagógiai asszisztensek számoltak be a közoktatásban uralkodó méltatlan 
állapotokról, melyek közül az egyik legégetőbb probléma a megalázó munkabérek kérdésköre. 
Ugyan a kormány az év eleji pedagógusbér-emeléssel megtette az első lépést a probléma 
orvoslására, de a pedagógiai asszisztensek bérének hasonló mértékű kiigazításának elmaradásával 
csak tovább tetézi a bajt, hiszen így a már eleve meglévő bérszakadékot a pedagógusok és az 
pedagógiai asszisztensek között még tovább mélyíti, amely hozzájárulhat a pályaelhagyás további 
gyorsulásához. Tudatosan mulasztotta el a kormány a béremelést? Miért nem kerül sor a pedagógiai
asszisztensek bérrendezésére is? A pedagógiai asszisztensek bére a legtöbb esetben alig haladja meg
a garantált bérminimum összegét, ezen pedig haladéktalanul javítani kell, mivel mindez 
veszélyezteti a közoktatás további működőképességét! Mikor tesz érdemi lépést a kormány az 
említett bérszakadék csökkentésére?

 

Várom érdemi válaszát!
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